

19
Nov.
2024

WWSF WORLD DAY

PREVENTION OF VIOLENCE AGAINST CHILDREN & YOUTH

Launched in 2000 for a world fit for children

*In synergy with 20 November, Universal Children's Day,
respect for Children's Rights*

*&
18 November, European Day on the Protection of
Children against Sexual Exploitation and Sexual Abuse*

20
Nov.
2024

JOURNÉE MONDIALE DE PRÉVENTION
CONTRE LA VIOLENCE ENVERS LES ENFANTS
DÍA MUNDIAL PREVENCIÓN DEL VIOLENCIA CONTRA LOS NIÑOS
WELTTAG VORBEUGUNG VON GEWALT AN KINDERN



Photo: Ripoon Elc



**YOU ARE INVITED TO USE THE POSTER & THE WWSF PREVENTION KIT
TO PREPARE YOUR ACTIVITIES AND MOVE OTHERS TO JOIN YOU!**

Share with us your plans and poster to help realize the SDG Target # 16.2: «End abuse, exploitation, trafficking and all forms of violence against and torture of children by 2030.»

18 NOVEMBER

European Day
on the Protection
of Children against
Sexual Exploitation
and Sexual Abuse

18 November - European Day on the Protection of Children against Sexual Exploitation & Sexual Abuse, decided by the Committee of Ministers of the Council of Europe.
«The European Day promotes the ratification and implementation of the Lanzarote Convention - a unique legally-binding instrument that obliges states to criminalise all forms of sexual abuse of children and spells out the ways to fight it.» Council of Europe, Children's Rights
<https://www.coe.int/en/web/children/2023-edition>



Women's World Summit Foundation - Children section
Fondation Sommet Mondial des Femmes

www.woman.ch



WWSF - Women's World Summit Foundation - Call to action! - We all have a role to play!

Commemorate all World Days for the Elimination of Violence against Children & Youth

- **19 Nov.** WWSF World Day for Prevention of violence against children & youth (launched in 2000)
- **20 Nov.** in synergy with the UN Universal Children's Day - promoting & respecting Children's Rights (Unicef)
- **18 Nov.** UN-Day for Prevention of and Healing from child sexual exploitation, abuse & violence (since 2022)
- **18 Nov.** Council of Europe Day on Protection of Children against Sexual Exploitation & Sexual Abuse (2023)

WWSF calls on all coalition members, partners, friends & new subscribers around the world to participate in our original World Day - 19 November for prevention of violence and abuse against children & youth.

We invite you to use our 2024 campaign poster, add your name and logo, promote participation in your communities & create our world to become fit for children and youth. With every 5 minutes a child dying because of violence around the world, we need to mobilize not only governments, but all civil society – adults, youth & children.



For those of you who are new to the WWSF 19 November World Day, please note that WWSF inaugurated the World Day in 2000 with endorsements from many dignitaries and experts from around the world. Every year, we prepare and propose a poster and our "19 Days Prevention Kit" for civil society actors and use the 19 themes & ideas for better prevention.

WWSF is happy to also promote other World Days as we believe "that together we must win this battle once & for all"

- **18 Nov.** 'Council of Europe Day' www.coe.int/EndChildSexAbuseDay promoting the Lanzarote Convention, a unique legally binding instrument that obliges states to criminalise all forms of sexual abuse of children; and
- **18 Nov.** 'UN Day for Prevention of and Healing from child sexual exploitation, abuse & violence'. The dignity of children & their right to live free from sexual exploitation & abuse is placed as a priority of the SDG Agenda 2030 <https://www.un.org/en/observances/child-sexual-exploitation-prevention-and-healing-day>

WWSF proposes to use and share its annual campaign Kit "19 Days of activism for the prevention of violence & abuse against children & youth 1-19 November", presenting 19 themes with ideas for action for civil society and duty bearers. You can register here: [WWSF 19 Days Campaign](http://www.woman.ch) and send us via wdpca@wssf.ch a copy of your program to share in our annual report.



In solidarity: Women's World Summit Foundation (WWSF) Geneva, Switzerland - www.woman.ch Convener of the 19 Days campaign & World Day for prevention of violence against children & youth 19 November, since 2000.

FSMF - Fondation Sommet Mondial des femmes - Appel à l'action

Commémorez les Journées Intl. pour l'élimination de la violence envers enfants et jeunes

- **19 nov.** FSMF Journée mondiale pour la prévention de la violence à l'égard des enfants et des jeunes (depuis 2000)
- **20 nov.** En synergie avec la Journée mondiale de l'enfance - promotion des droits de l'enfant (Unicef)
- **18 nov.** ONU-Journée prévention et guérison de l'exploitation sexuelle des enfants, abus et violence (depuis 2022)
- **18 nov.** Journée européenne pour la protection des enfants contre l'exploitation et les abus sexuels (depuis 2023)

La FSMF appelle tous les membres de la coalition, les partenaires, les amis et les nouveaux abonnés à travers le monde à participer à notre Journée mondiale initiale, le 19 novembre, pour la prévention de la violence et des abus envers les enfants et les jeunes.

Nous vous invitons à utiliser l'affiche de la campagne 2024, à y ajouter votre nom et votre logo, à promouvoir la participation dans vos communautés et à faire en sorte que notre monde soit digne des enfants et des jeunes. Alors que toutes les 5 minutes, un enfant meurt à cause de la violence dans le monde, nous devons mobiliser non seulement les gouvernements, mais aussi l'ensemble de la société civile - adultes, jeunes et enfants.

FSMF a inauguré la Journée mondiale en 2000 avec le soutien de nombreux dignitaires et experts du monde entier. Chaque année, nous préparons et proposons une affiche et notre « Kit de prévention 19 jours » pour les acteurs de la société civile afin d'utiliser les 19 thèmes et les idées proposés pour une meilleure prévention.



Nous sommes heureux de promouvoir les nouvelles Journées mondiales car nous devons gagner la bataille ensemble

- **18 Nov.** Journée du Conseil de l'Europe" www.coe.int/EndChildSexAbuseDay pour promouvoir la Convention de Lanzarote, un instrument juridiquement contraignant qui oblige les États membres de l'Union européenne à respecter les droits de l'homme.
- **18 nov.** Journée des Nations unies pour la prévention et la guérison de l'exploitation, des abus et de la violence sexuels envers les enfants". La dignité des enfants et leur droit de vivre à l'abri de l'exploitation et des abus sexuels sont considérés comme une priorité du programme de développement durable de l'ONU. <https://www.un.org/en/observances/child-sexual-exploitation-prevention-and-healing-day>

Nous proposons d'utiliser et de partager notre Kit de campagne annuel "19 jours d'activisme pour la prévention de la violence et des abus envers les enfants et les jeunes du 1er au 19 novembre", qui présente 19 thèmes avec des idées d'action. Vous pouvez vous inscrire ici : [FSMF Campagne 19 jours](http://www.woman.ch) et nous envoyer à wdpca@wssf.ch une copie de votre programme et affiche, que nous publierons dans notre rapport annuel.



Avec solidarité: Fondation Sommet Mondial des Femmes (FSMF/WWSF) - CP 1504 - 1211 Genève 1 - Suisse – www.woman.ch - Organisation de la campagne 19 Jours d'activisme 1-19 nov. et la Journée Mondiale pour prévention de la violence envers les enfants et les jeunes.